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Paragraf 105 Dnr KS/2023:84

Särskilt bidrag 2023

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beviljar ansökningar om särskilt bidrag fördelat enligt bedömning, totalt 
551 800 kronor. Finansieras via 3055, särskilda bidrag.

Sammanfattning
Särskilt bidrag är ett komplement till i första hand driftbidraget och avser större underhållsinsatser 
eller investeringar av föreningsägda anläggningar och lokaler. Särskilt bidrag utbetalas normalt med 
70 % av redovisad kostnad om ansökan beviljas. Såväl lägre som högre procentuell tilldelning har 
under åren beviljats vid speciella tillfällen.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 22 maj 2023
Sammanställning föreningsansökningar 2023

Inkomna föreningsansökningar:
Arvika Brukshundsklubb den 30 april 2023, KS/2023:485
Arvika Cykelklubb den 8 maj 2023, KS/2023:473
Arvika Golfklubb den 30 april 2023, KS/2023:484
Arvika Golfklubb den 3 maj 2023, KS/2023:486
Arvika Gymnastikförening den 27 april 2023, KS/2023:482
Arvika Kanotklubb den 27 februari 2023, KS/2023:475
Arvika Ridklubb den 28 april 2023, KS/2023:471
Arvika Ridklubb den 28 april 2023, KS/2023:472
Arvika Tennisklubb den 14 februari 2023, KS/2023:474
Breviks Sportklubb den 19 mars 2023, KA/2023:477
Fiskeviks Idrottsförening den 26 april 2023, KS/2023:479
Gunnarskogs Idrottsklubb den 23 april 2023, KS/2023:476
Jössefors Idrottsklubb den 26 april 2023, KS/2023:480
Jössefors Idrottsklubb den 26 april 2023, KS/2023:481
Klässbols Sportklubb den 5 maj 2023, KS/2023:487
Team Westom MC den 28 april 2023, KS/2023:478
Team Westom MC den 28 april 2023, KS/2023:483

Bedömning
Bedömning och förslag av föreningars ansökan om särskilt bidrag utifrån årets anslagna medel:

Arvika Brukshundsklubb 
Ansöker bidrag för kostnad av grävarbete/dränering med 132 500 kronor samt inköp av agilityhinder 
med 20 000 kronor.
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Förslag: Arvika Brukshundsklubb beviljas stöd med 70 % av ansökt bidrag för inköp av agilityhinder 
med 14 000 kronor. Övrig ansökan avslås då utrymme inte finns inom budgetramen för särskilt 
bidrag.

Arvika Cykelklubb 
Ansöker bidrag för kostnad vid inköp av tidtagarssystem med 23 000 kronor.

Förslag: Arvika Cykelklubb beviljas stöd med 70 % av ansökt bidrag för inköp av tidtagarsystem med 
16 000 kronor.

Arvika Golfklubb
Ansöker bidrag för kostnad vid inköp av en välter för 265 000 kronor och såmaskin för 159 000 
kronor.

Förslag: Arvika Golfklubb beviljas stöd med 70 000 kronor av ansökt bidrag för inköp av såmaskin. 
Övrig ansökan avslås då utrymme inte finns inom budgetramen för särskilt bidrag.

Arvika Gymnastikförening
Ansöker bidrag för kostnad vid inköp av tumblinggolv och musikanläggning.

Förslag: Arvika Gymnastikförening beviljas stöd med 60 000 kronor av ansökt bidrag för inköp av 
Tumblinggolv. Övrig ansökan avslås då utrymme inte finns inom budgetramen för särskilt bidrag.

Arvika Kanotklubb
Ansöker bidrag för kostnad vid byggnation av brygga med 10 000 kronor.

Förslag: Arvika kanotklubb beviljas stöd med 70 % av ansökt bidrag för byggnation av brygga med 
7 000 kronor.

Arvika Ridklubb
Ansöker bidrag för kostnad vid inköp av gödseltransportör med 95 000 kronor och en slaghack för 
30 000 kronor.

Förslag: Arvika Ridklubb beviljas stöd med 70 % av ansökt bidrag för inköp av gödseltransportör med 
66 500 kronor. Övrig ansökan avslås då utrymme inte finns inom budgetramen för särskilt bidrag.

Arvika Tennisklubb
Ansöker bidrag för kostnad vid installation av solcellsanläggning på resterande 300 000 kronor.

Förslag: Arvika Tennisklubb beviljas stöd med 80 000 kronor av ansökt bidrag för installation av 
solcellsanläggning.

Breviks Sportklubb
Ansöker bidrag för kostnad vid inköp av bordtennisbord för 49 142 kronor.

Förslag: Breviks Sportklubb beviljas stöd med 70 % av ansökt bidrag för inköp av bordtennisbord med 
34 400 kronor.
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Fiskeviks Idrottsförening
Ansöker bidrag för kostnad av fotbollsmål på 44 988 kronor och robotgräsklippare med 62 490 
kronor.

Förslag: Fiskeviks Idrottsförening beviljas stöd med 70 % av ansökt bidrag för inköp av fotbollsmål 
med 31 500 kronor samt 30 000 kronor av ansökt bidrag för inköp av robotgräsklippare.

Gunnarskogs Idrottsklubb
Ansöker bidrag för kostnad av varmvattenberedare för 93 875 kronor.

Förslag: Gunnarskog Idrottsklubb beviljas stöd med 60 000 kronor av ansökt bidrag för inköp av 
varmvattensberedare.

Jössefors Idrottsklubb
Ansöker bidrag för kostnad vid inköp av fotbollsmål med 36 232 kronor och linjeringsmaskin 22 049 
kronor.
 
Förslag: Jössefors Idrottsklubb beviljas stöd med 70 % av ansökt bidrag för inköp av fotbollsmål med 
25 400 kronor samt 10 000 kronor av ansökt bidrag för inköp av linjeringsmaskin.

Klässbols Sportklubb
Ansöker bidrag för kostnad vid inköp av kritmaskin med 23 216 kronor.

Förslag: Klässbols Sportklubb beviljas stöd med 70 % av ansökt bidrag för inköp av kritmaskin med 16 
000 kronor.

Team Westom MC
Ansöker bidrag för kostnad vid installation av luftvärmepump med 29 990 kronor och två stycken 
barncross med kostnad av 33 400 kronor.

Förslag: Team Westom MC beviljas stöd med 70 % av ansökt bidrag för inköp av luftvärmepump med 
21 000 kronor samt 10 000 kronor av ansökt bidrag för inköp av barncross.

Bedömning om barns rättigheter 
Föreningar bedriver fritidsverksamhet för barn- och ungdomar i anläggningar.

Beslutet skickas till
Bitr. kommundirektören
Kultur- och fritidschefen
Föreningshandläggaren
Föreningarna genom Kultur och fritid
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Paragraf 106 Dnr KS/2023:517

Förslag reviderad dokumenthanteringsplan Kultur och Fritid 
2023

Förslag till nästa instans
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till dokumenthanteringsplan för Kultur och fritid.

Sammanfattning
Kommunens arkivvård regleras i arkivlagen (1990:782) samt arkivförordningen (1991:446). Enligt 
kommunens arkivreglemente ska Kommunstyrelsen upprätta dokumenthanteringsplaner som 
beskriver myndighetens handlingar och hur dessa ska hanteras. Planen anger vilka handlingar som 
förekommer inom myndigheten och tar bland annat upp om handlingarna ska bevaras eller gallras. 
Gallringsfrister anger när handling kan gallras. 

Dokumenthanteringsplaner ska hållas aktuella och regelbundet ses över. Förslaget till reviderad 
dokumenthanteringsplan har upprättats i samråd med kommunarkivet. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 5 juni 2023
Förslag till reviderad dokumenthanteringsplan för Kultur och fritid

Bedömning om barns rättigheter 
En revidering av dokumenthanteringsplanen för Kultur och Fritid har ingen direkt eller indirekt 
påverkan på barn.  
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Paragraf 107 Dnr KS/2022:937

Motion om att införa digitalt röstningssystem (voteringssystem) 
för Kommunfullmäktige (SD)

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige konstaterar att ärendet inte är en prioritererad fråga i budgeten för 
Kommunfullmäktiges arbete. Frågan kan aktualiseras vid ett senare tillfälle när 
budgetförutsättningarna är förändrade.

Motionen avslås.

Reservation
Anders Skogberg (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.

Sammanfattning
Sverigedemokraterna har genom Jelena Skogberg, Anders Skogberg och Alexander Arnesson 
inkommit med en motion om att i Kommunfullmäktige införa ett digitalt röstningssystem, där man 
på en skärm ska kunna se hur varje politiker har röstat i en fråga. 

Arvika har idag ett digitalt ärendehanteringssystem som heter Lex och ledamöterna kan genom Lex 
meetings ta del av kallelser och handlingar i sina surfplattor.  

Själva momentet votering/omröstning i Kommunfullmäktige går relativt snabbt att genomföra och 
under 2022 så har det sammanlagt genomförts fyra voteringar i fullmäktige, om man räknar bort de 
voteringar som rör val.  När det gäller val eller anställningar ska enligt lag (5 kap. 54 § KL) vid 
omröstning, hanteras som sluten omröstning. Det hade inte varit annorlunda även om voteringarna 
över lag varit digitaliserade. Vid proportionellt valsätt ska det finnas valsedlar (4 §, lag om 
proportionellt valsätt) och valet ska ske med slutna valsedlar. 

Normalt så handläggs alla beslut i Kommunfullmäktige genom acklamation och för att det ska bli en 
formell voteringsprocess så krävs det att en ledamot eller tjänstgörande ersättare ska begära det. 
Skulle alla beslut fattas via votering, så skulle digitala voteringar kunna spara en del tid för 
fullmäktige, men i dagens läge är det inte så.

I sin helhet ställer sig den centrala administrationen sig positiv till att införa fler digitala arbetssätt i 
möteshanteringen. Det är främst talarlistan som förvaltningen anser vara den primära fördelen med 
en eventuell digitalisering av voteringssystemet. Det skulle ge alla talare möjlighet att själva skriva 
upp sig på talarlistan och begära replik vid behov. 

Dagens system då ordföranden fördelar ordet har dock en fördel, vilken är att vi kan upprätthålla 
ordningen med att det är den som skrivit motionen, som först får begära ordet. Nackdelen är å andra 
sidan att förste och andre vice ordförande behöver vara behjälpliga med att ha koll på vem som vill 
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skriva upp sig och ta bort sig från talarlistan, i stället för att fokusera på att bistå ordföranden med 
andra uppgifter. 

Ett digitalt röstningssystem skulle kunna göra det enkelt för sekreteraren att hålla uppropen på 
Kommunfullmäktige, men för åhörarnas skull kan det finnas ett syfte med att ha muntliga upprop, 
eftersom det ger möjlighet för åhörarna att se vilka som tjänstgör och vem den folkvalde är. Att hålla 
upprop tar maximalt 5 min av Kommunfullmäktiges mötestid.

I Lex meetings finns det idag ingen digital voteringshantering integrerad i systemet, utan vi behöver 
se oss om efter andra leverantörer som fungerar ihop med det system och de surfplattor som vi 
använder.  

För att få en prisbild över vad ett digitalt röstningssystem kostar så har kanslifunktionen tillsammans 
med IT-funktionen kontaktat ett antal kommuner som använder sig av denna lösning och vi har också 
haft direktkontakt med ett par företag. 

Kommunerna som vi varit i kontakt med har varit nöjda med systemen, men några påpekar att det är 
tänkt att presidiet och ordföranden ska hantera talarordning, replik, votering, yrkanden osv. under 
sammanträdets gång. Detta har ibland visat sig vara svårt. Karlstad kommun som använt sig av ett 
röstningssystem under pandemin, då deras sammanträden var digitala, har återgått till sitt gamla sätt 
att hålla upprop och använder nu endast systemet till att spela in och sända fullmäktiges 
sammanträden, detta eftersom presidiet tyckte att det blev för besvärligt. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 maj 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 28 november 2023, § 234
Motion om att inför digitalt röstningssystem den 28 november 2022

Bedömning
Från förvaltningens sida så bedöms inte som nödvändigt att införa ett digitalt 
röstningssystem/voteringssystem, just för att Kommunfullmäktige ska kunna genomföra voteringar, 
då detta görs relativt sällan. Däremot så finns det en rad andra fördelar med att införa ett sådant 
system. Det blir enkelt att se vilka ledamöter och ersättare som är närvarande, en digital talarlista 
skulle göra det tydligt vem som begär ordet, det skapas en talarlista och skriftliga yrkan kan skrivas in 
direkt i systemet. 

Bedömning görs att om ett digitalt röstningssystem ska införskaffas så bör vi ha ett system som 
fungerar tillsammans med de befintliga androidplattor som de förtroendevalda använder. 

Det finns som nämnt flera fördelar med att införa ett system där en digital talarlista är en del. 
Förvaltningen överlåter till politiken att avgöra om fördelarna med systemet överväger kostnaden för 
systemet, vilken skulle hamna någonstans runt 70 000 kronor per år, om man väljer ett system som 
är kompatibelt med de androidplattor som används idag. 

Ekonomiska konsekvenser 
Att införa ett digitalt röstningssystem medför en kostnad på cirka 70 000 kronor per år. 
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Systemet kan komma att medföra att en extra administrativ resurs behövs under 
Kommunfullmäktiges sammanträde. 

Bedömning om barns rättigheter 
Barns rättigheter bedöms inte påverkas av beslutet.

Yrkande
Anders Skogberg (SD) yrkar på att motionen ska föreslås bifall.

Peter Söderström (S) yrkar på att motionen avslås samt att göra ett tillägg om att frågan kan 
aktualiseras vid ett senare tillfälle när budgetförutsättningarna är förändrade.

Propositionsordning
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunledningsutskottet stöder förslaget 
att motionen avslås samt att göra ett tillägg om att frågan kan aktualiseras vid ett senare tillfälle när 
budgetförutsättningarna är förändrade.
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Paragraf 108 Dnr KS/2023:404

Motion om att införa en Teknisk nämnd i kommunens politiska 
organisation (ArvP)

Förslag till nästa instans 
Kommunfullmäktige konstaterar att Kommunstyrelsen idag hanterar frågor av teknisk karaktär. 
Arvika Teknik AB äger anläggningar som rör renhållning, vatten och avlopp och Teknik i Väst AB utför 
uppdragen i Arvika och Eda kommuner. 

Större genomlysningar av den politiska organisationen är rimliga att utföra inför ny mandatperiod. 
Beslut om inriktning och uppdrag samt val av parlamentarisk representation sker i fullmäktige.

Motionen avslås.

Reservation
Anders Skogberg (SD) avstår från att delta i förslag till beslut.

Sammanfattning
Arvikapartiet föreslår i motion att fullmäktige beslutar införa teknisk nämnd med nio ledamöter och 
nio ersättare. Renhållning och vatten- och avloppsfrågor bör ingå i nämndens uppdrag. 

Inför ny mandatperiod genomfördes en parlamentarisk utredning där ett av uppdragen till 
utredningen var att se på möjligheterna att införa en socialnämnd. Detta verkställdes och 
socialnämnden trädde i kraft i januari 2023. 

Idag innehar kommunstyrelsen rollen som teknisk nämnd för drift och investering av gatuskötsel 
sommar som vinter, belysning stad och land, enskilda vägar, parker, lekplatser och grönytor, samt ett 
tjugotal fastigheter, fritidsanläggningar, badplatser och motionsspår. Kommunstyrelsen hanterar 
även mark- och exploatering, fysisk planering, projektering, parkeringstillstånd och övervakning mm. 
Vissa tjänster har fullmäktige valt att bolagisera som renhållning, vatten och avloppsfrågor, samt 
utförande av skötsel.

Beslutsunderlag
Kommunledningens tjänsteskrivelse den 15 maj 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 24 april 2023, § 88
Motion om att inför digitalt röstningssystem den 28 november 2022

Ekonomiska konsekvenser 
Svaret på motionen föranleder ingen ekonomisk konsekvens.

Bedömning om barns rättigheter 
Ärendet bedöms inte påverka barns rättigheter.
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Paragraf 109 Dnr KS/2023:277

Medborgarförslag angående kommunalt vatten och avlopp i 
Högvalta

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige konstaterar att medborgarförslaget inte är genomförbart då kommunen är 
skyldig att bygga ut vatten- och spillvattenförsörjning enligt föreläggande.

Reservation
Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Henrik Samuelsson (M) avstår från att delta i förslag till beslut.

Sammanfattning
Lars Mathisen och Birgitta Nordström har inkommit med ett medborgarförslag om att stoppa arbetet 
med inrättande av verksamhetsområde för vatten och spillvatten i Högvalta och istället påbörja ny 
utredning av frågan.

Kommunen har fattat beslut om omfattning av verksamhetsområde i Högvalta efter föreläggande 
från Länsstyrelsen. Ett föreläggande innebär att kommunen är skyldig att bygga ut vatten och 
spillvattenförsörjning. 

Utbyggnadsprojektet befinner sig i projekteringsstadiet, det har gjorts undersökningar i fält och 
projektören håller just nu på att hitta möjliga lösningar för markåtkomst. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 23 maj 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 27 mars 2023, § 56
Medborgarförslag angående kommunalt vatten och avlopp i Högvalta den 8 mars 2023

Bedömning
Medborgarförslaget är inte genomförbart då kommunens skyldighet är fastställd.

Ekonomiska konsekvenser 
Beslutet får inga ekonomiska konsekvenser.

Bedömning om barns rättigheter 
Beslutet påverkar inte barns rättigheter.

Yrkande
Anders Skogberg (SD) yrkar på att medborgarförslaget ska genomföras.

Peter Söderström (S) yrkar på att medborgarförslaget inte är genomförbart då kommunen är skyldig 
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att bygga ut vatten- och spillvattenförsörjning enligt föreläggande.

Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Henrik Samuelsson (M) avstår från att delta i förslag till beslut.

Propositionsordning
Sammanträdet ajourneras.

Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunledningsutskottet stöder förslaget 
att medborgarförslaget inte är genomförbart då kommunen är skyldig att bygga ut vatten- och 
spillvattenförsörjning enligt föreläggande.

Beslutet skickas till
Birgitta Nordström och Lars Mathisen
Bitr. kommundirektör
Samhällsbyggnadschef
Teknik i Väst
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Paragraf 110 Dnr KS/2023:377

Samrådsyttrande Säffle översiktsplan 2040, Arvika kommun

Förslag till nästa instans
Kommunstyrelsen beslutar att Arvika kommun har inget att erinra på Säffle kommuns förslag till ny 
översiktsplan.

Sammanfattning
Säffle kommun har arbetat fram ett förslag till ny översiktsplan över kommunen med riktning mot 
2040. Arvika kommun har tagit del av förslaget och har följande synpunkter att lämna:

Arvika och Säffle kommun delar flertalet mellankommunala frågor. Väg 175 är en sådan fråga som 
utgör en viktig koppling för kommunikationer kommunerna emellan. Arvika kommun delar Säffles 
åsikt att frågan fortsatt behöver diskuteras och lyftas i framtida dialoger och utvecklingsarbeten. 
Arvika kommun ser positivt på att förslag om förbättring för kollektivt resande från knutpunkten 
Ökne är under diskussion med Region Värmland, detta kan i förlängningen innebära bättre 
möjligheter till pendling till Arvika kommun.

Säffle och Arvika ingår därtill i samverkan i ”projekt Byälven” som avser farled, slussverksamhet och 
klimatanpassningsåtgärder för vattenleden Glafsfjorden/ Byälven. Arvika kommun delar Säffles åsikt 
om att samverkan avseende ovan nämnda intressen är viktig.

För Glaskogens naturreservat, som delas med Arvika och Säffle kommun (samt Eda och Årjäng), finns 
ett mellankommunalt samarbete som är viktigt att bibehålla.

Arvika kommun har inget att erinra på Säffle kommuns förslag till ny översiktsplan. 

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse, Samrådsyttrande Säffle översiktsplan 2040, Arvika kommun, den 6 juni 2023

Bedömning
Arvika och Säffle kommun delar flertalet mellankommunala frågor. Väg 175 är en sådan fråga som 
utgör en viktig koppling för kommunikationer kommunerna emellan. Arvika kommun delar Säffles 
åsikt att frågan fortsatt behöver diskuteras och lyftas i framtida dialoger och utvecklingsarbeten. 
Arvika kommun ser positivt på att förslag om förbättring för kollektivt resande från knutpunkten 
Ökne är under diskussion med Region Värmland, detta kan i förlängningen innebära bättre 
möjligheter till pendling till Arvika kommun.

Säffle och Arvika ingår därtill i samverkan i ”projekt Byälven” som avser farled, slussverksamhet och 
klimatanpassningsåtgärder för vattenleden Glafsfjorden/ Byälven. Arvika kommun delar Säffles åsikt 
om att samverkan avseende ovan nämnda intressen är viktig.

För Glaskogens naturreservat, som delas med Arvika och Säffle kommun (samt Eda och Årjäng), finns 
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Sammanträdesdatum
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Kommunledningsutskottet

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

ett mellankommunalt samarbete som är viktigt att bibehålla.

Arvika kommun har inget att erinra på Säffle kommuns förslag till ny översiktsplan.

Ekonomiska konsekvenser 
Ej aktuellt. 

Bedömning om barns rättigheter 
Ej aktuellt.

Beslutet skickas till
Samhällsbyggnadschef
Översiktsplanerare
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Sammanträdesdatum
2023-06-19

Kommunledningsutskottet

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 111 Dnr KS/2023:522

Nyttjanderättsavtal Arvika Fåen 1:150, Arvika Vattenskidklubb

Förslag till nästa instans
Kommunstyrelsen beslutar att:

1. Godkänna förslag till nyttjanderättsavtal gällande Arvika Vattenskidklubb inom fastigheten 
Arvika Fåen 1:150.

2. Uppdra till kommunstyrelsens ordförande Peter Söderström och mark- och 
exploateringsingenjör Jenny Wärnevall att underteckna nyttjanderättsavtalet.

Sammanfattning
Arvika Vattenskidklubb har i många år haft ett nyttjanderättsavtal för sin verksamhet på fastigheten 
Arvika Fåen 1:150. Idag gällande avtal har löpt ut och ett nytt avtal har därför förhandlats fram 
mellan kommunen och klubben. 

Området omfattar hela fastigheten Arvika Fåen 1:150 och nyttjanderättshavaren får använda 
området för idrottsverksamhet samt den verksamhet som därav följer. Avtalstiden är satt till 25 år. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 7 juni 2023
Förslag till nyttjanderättsavtal inkl. kartbilaga

Ekonomiska konsekvenser 
Tecknande av nytt nyttjanderättsavtal medför inga direkta kostnader för kommunen. 

Bedömning om barns rättigheter 
Tecknande av nytt nyttjanderättsavtal berör barn indirekt på det sätt att avtalet möjliggör en plats 
för barn att utöva idrott samt en plats att umgås på.

Beslutet skickas till
Mark- och exploateringsingenjören
Samhällsbyggnadschefen
Bitr. kommundirektören
Kultur- och fritidschefen
Arvika Vattenskidklubb
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Sammanträdesdatum
2023-06-19

Kommunledningsutskottet

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 112 Dnr KS/2022:815

Markanvisning Jonsbol 1 och Röset 1

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beslutar att:

1. Godkänna upprättat förslag till tillägg till markanvisningsavtal
2. Uppdra till kommunstyrelsens ordförande Peter Söderström samt mark- och 

exploateringsingenjör Jenny Wärnevall att underteckna handlingarna.

Sammanfattning
Widén och Eriksson Byggnads AB har sedan oktober 2022 haft en markanvisning inom fastigheterna 
Arvika Jonsbol 1 och Arvika Röset 1. Gällande markanvisning löpte ut 2023-04-20 och parterna har 
därefter förhandlat om en förlängning av avtalet. Exploatören har visat på en idé som kommunen 
tror på och förseningen gällande att teckna ett genomförandeavtal parterna emellan beror ej på 
exploatör utan på ett något svagt marknadsintresse just nu.

Parterna är därmed överens om att förlänga anvisningstiden för markanvisningsavtalet gällande 
fastigheterna Jonsbol 1 och Röset 1 med tolv månader, till och med 2024-04-20.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 juni 2023
Förslag på tillägg till markanvisningsavtal

Ekonomiska konsekvenser 
Beslutet om markanvisning har inga ekonomiska konsekvenser i nuläget.

Bedömning om barns rättigheter 
Barn bedöms inte påverkas negativt av beslutet.

Beslutet skickas till
Mark- och exploateringsingenjören
Samhällsbyggnadschefen
Bitr. Kommundirektören
Widén och Eriksson Byggnads AB
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Sammanträdesdatum
2023-06-19

Kommunledningsutskottet

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 113 Dnr KS/2023:328

Arvika Småbåtshamnar AB - Bränsle i Småbåtshamnen

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beviljar Arvika Småbåtshamnar ekonomisk stöttning om 100 000 kronor 
årligen i 10 år. Bidraget finansieras inom ramen för Vht 229, Tillväxtskapande åtgärder, under 
förutsättning att medel finns tillgängliga under genomförandeperioden.   

Protokollsanteckning
Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Henrik Samuelsson (M) får följande anteckning bilagd till 
protokollet: Utifrån det svåra ekonomiska läget i kommunen finner vi det angeläget med skärpt 
prioritering av kommunens ekonomiska åtaganden. Vid kommande bidragsansökningar bör det 
ställas krav på redovisning av vilka andra finansieringsalternativ som prövats.

Sammanfattning
Arvika Småbåtshamnar har inkommit med förfrågan om ett enskilt ekonomiskt bidrag eller en 
justering av innevarande årliga belopp på 100 000 kronor för att kunna finansiera en anläggning med 
fossilt bränsle samt laddstation för båtar med elmotor, i första hand i gästhamnen och på deras 
servicebrygga. Enligt avtal skrivet 2007 mellan Arvika kommun och Arvika Småbåtshamnar gällande 
gästhamnen ska hamnvärden ge båtägare möjlighet att tillgodose sitt drivmedelsbehov vilket idag 
inte är möjligt. En drivmedelsanläggning för fossilt bränsle inne på området är mycket kostsam och 
kommer inte enligt uppgift ge någon lönsamhet men innebär en god service för kommunens 
båtägare men framför allt för besökare. Anläggningen kommer också innebära förbättringar ur ett 
miljö- och säkerhetsperspektiv då risk för utsläpp minskar och brandsäkerheten förbättras. Närmaste 
lösning idag är befintlig näraliggande station och att använda dunkar.

Finansiering är klar genom Westra Wermlands Sparbank men kostnaden för en bränslestation 
inklusive installation och markarbeten med en amorteringsplan på 10 år överstiger den årliga 
utbetalning som nu görs och ytterligare ekonomisk stöttning behövs uppger föreningen. 

Beslutsunderlag
Arvika Småbåtshamnar AB:s ansökan om bidrag den 24 mars 2023
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 juni 2023

Bedömning
Arvika kommun har Sveriges innersta hamn och hit kommer långväga besökare med båt. Dessutom 
är båtintresset stort bland kommunens invånare. Idag finns ingen möjlighet att tanka sin båt eller 
ladda sin elmotor i hamnen. Båtägare får transportera bränsle i dunkar och fylla på tankarna vilket 
innebär en stor risk för miljöfarligt utsläpp men också en ökad brandrisk. Möjligheten att tanka sin 
båt i hamnen är efterfrågad både av gästande besökare och av båtägare i kommunen. En 
bränslestation i hamnen ger ökad service och bidrar positivt till att Arvika som besöksmål.
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Sammanträdesdatum
2023-06-19

Kommunledningsutskottet

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Ekonomiska konsekvenser 
Förslaget innebär att en mindre del av verksamhet tillväxtskapande åtgärder tas i anspråk över tid.  

Bedömning om barns rättigheter 
Barns rättigheter bedöms inte påverkas av framtaget förslag till beslut.  

Beslutet skickas till
Arvika Småbåtshamnar AB
Bitr. kommundirektör
Utredningssekreterare
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